
Bestyrelsesmøde mandag, den 17. februar 2025 kl. 18.00 
 
Afbud: Berit 
Gæster:  
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 16. januar 2025 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Huset er endelig færdig efter renovering, hvilket vi er meget glade for.  
o Både Tanja og Michell har spurgt på enetimer udover deres holdtime. Vi beslutter, 

det er helt op til Martin. Der tales om at ændre den ene ugentlige holdtime til en 
enetime til hver, således de rider en holdtime sammen og en enetime pr. uge. 

o Vi har en forespørgsel på lån af hallen fra en Islænderforening, ikke Fjordur. De vil 
være hal 1, men der vil være løse heste. Vi er ikke interesseret i løse heste i hal 1 og 
henviser til at kun hal 3 er til brug herfor. 

o Der har igen være lidt frustrationer omkring åbnede eller lukkede bokslågevinduer. 
Vi er enige om, at alle boksvinduer fremover SKAL være lukket 24/7. Dette sker kun 
af hensyn til heste og SIKKERHED, som skal respekteres.  

o Rytterlejr 2025. Vi mangler nogen, som vil stå for dette, hvis det skal blive en 
realitet. Der findes en drejebog, som man kan gå ud fra. Ved spørgsmål kan man 
kontakte Martin Korsbæk.  

o Miljøtilsyn. Vi mangler stadig at finde en løsning på overdækning af 
containerpladsen. BioCirc som er vores aftager af mødding, og som også ejer 
containerne vi har, har ikke nogen containere som er overdækket. Desuden mangler 
vi indholdsfortegnelse på hvad vores bunde indeholder, som Miljøtilsynet skal vide. 
Der er rykket ved Neergaard for svar herpå. 

 
o Orientering v/formanden 

o Vi har fået et tilbud fra Åkjær El på nyt lys i stalden. Vi afventer stadig endnu et 
tilbud på automatisk vandingsanlæg til hallerne, hvorefter disse sendes til SIS. 

o Ridefys – Ferie – Vi har ansat Camilla som rideinstruktør. Det er bestemt, at Julie 
Flæng selv kan planlægge ferie, dog med forbehold for at lægges ferie udenfor 
skolernes ferie, kan vi have problemer med at stille personale til rådighed.  

o Lygtepæle. Rikke S. har talt med Berit. Vi har nogle meget høje pæle/master 
liggende, hvor der skal støbes og efterfølgende boltes pæle på. Spørgsmålet er om 
der foreligger en lokalplan, som ikke tillader dette – alt vedrørende udendørs 
ridebanen og græsbanen. 

 Lygtepæle ved vejen. Svar fra Skive Kommune ”De lysmaster der står ved Skive 

Rideklub og Travbanen er ikke en del af Skive Kommunes vejbelysning. 

Arealet de er placeret på, er ejet af ApS NORDVESTJYDSK VÆDDELØBSBANE 

og udlagt som privat fællesvej. Det er de vejberettet der skal vedligeholde 

lysmasterne. 

o Fartbegrænsning v/Flyvej. Lene har igen talt med Skive kommune. De siger, der er 
lavet fartmålinger, og det ser desværre ikke ud til, at Skive Kommune vil 
imødekomme en fartbegrænsning ved/omkring indkørslen til SKRK fra Flyvej. 



 
o Orientering v/kasserer 

o Siden sidst. Rikke A har afleveret regnskabet til revisor og dette klargøres til 
generalforsamlingen.  

 
o Stævneudvalg: 

o Siden sidst. Vi har snart springstævne. 28/2-2/3.  Der foreslås at meddele på Equipe 
at der ikke er port åbnere, så man selv agerer port åbner til ridehallen. Det kunne  
være et issue til alle fremtidige stævner, så vi her kan spare nogle hjælpere. 

 
o Sponsorudvalg: 

o Vi mangler måske lidt en tovholder på dette. Nadia Asbæk Hansen vil gerne være 
behjælpelig, men hendes tid er knap.  

 
o Arbejdsdage:  

o  
 

o Møderække: 
o Torsdag, 20. marts 2025 kl. 18.00. Afbud fra Berit og Lone 
 

o Eventuelt:  
o Anne har talt med Itino omkring indkøb af ny pc. Vi har brug for minimum kr. 

3.000,- for at få noget, som holder 5-6 år. Der arbejdes videre med indkøb af ny af 
Rikke A, da hun kender en. 
 

o Skive Rideklub 50 år jubilæum (20/11-2025) – evt. Avis, TV Midt/Vest 
 


